
Protokoll från U-sektion 

Plats: Digitalt 

Tid: Söndag 3 september 2023 klockan 18:00 

Närvarande: Jonas, Johan, Maria A, Mattias, Melissa, Maria  

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

 

Mötet öppnas. 

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

 

Dagordningen godkänns.  

 

§ 3 Val av justerare 

 

Johan Johansson väljs till justerare. 

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 

 

Ungdomssektionens protokoll  

 Bakluckeloppis – Ungdomssektion roddade en av sommarens loppistillfällen vilket 

löpte på bra   

 

Styrelsens protokoll  

 Styrelsens protokoll finns inte att tillgå vid dagens möte  

 

§ 5 Idrottsskola 2023 

 

Idrottsskola genomfördes för första gången i år. Ca 100 barn medverkade. Ekonomin gick 

ihop – 68 000 kr i utgifter, 6 300 kr i överskott. Fortsättning nästa år planeras det för men då 

endast med de föreningar som är verksamma på Bergslätt (ETK, Eds SK, Eds FF). Inför nästa 

år så är tanken att vi ska starta i god tid med sponsorer, planering med överledare. Träff 29 

oktober i arbetsgruppen.    

 

 

§ 6 Försäljning Ravelli och lotter 

 

Föreningen har beslutat att genomföra försäljning av Ravelli – försäljningen administreras via 

ungdomssektionen (Maria och Åse) och pågår mellan 4/9 – 9/10.  

 

Styrelsen har beslutat att det även ska genomföras en försäljning av lotter – vad för typ av 

lotter och hur det ska går till får Jonas få mer information om vid kommande styrelsemöte.  

 

§ 7 Inköp av sarg 

 

Jonas kikar på inköp av en 3 – 3 – sarg. Den är ganska dyr men förhoppningen är att det ska 

gå att lösa.  

 

 



§ 8 Countrygalan utvärdering 

 

Eds FF fick ca 100 000 i intäkter. De uppgifter som bemannades av ungdomslagen verkar ha 

fungerat bra.  

Planer behövde stängas av efteråt vilket var tråkigt för föreningens verksamhet – troligen 

kommer countrygalan att arrangeras på annan plats.  

 

§ 9 Domare – hur fortlöper det? 

 

Johan framför att det funkat ganska bra med tillsättning av domare.  

 

§10 Övriga frågor 

 

 Ungdomsavslutning – 19 nov kl 15.00, Jonas skickar ut till ledarna att inkomma med 

antal spelare i respektive lag, Grunden ska medverka, Mattias bokar lokalen, 

prisutdelare - Johan kollar vidare på denna fråga, Jonas stämmer av med Kristoffer W 

om han vill vara konferencier  

 Utdrag ur belastningsregistret – många har inte lämnat in utdrag, Jonas skickar ut 

påminnelse i ledarlänken 

 Nya medlemmar i sektionen är Melissa och Maria  – till nästa sektionsmöte ska 

sektionens årshjul gås igenom med nya medlemmar, Jonas skickar ut i ledarlänken om 

att fler medlemmar till sektionen behöver tillkomma. 

Jonas kallar till nästa möte. 

 

Vid pennan 

Maria Andersson 


